
AYAMAICHIYA Co., Ltd. located in Japan, has been offering Japanese-style garden 
materials to meet our customers’ requirement for more than 50 years. 
  Many visitors from overseas have been fascinated by the Japanese traditional 
crafts and seasonal landscapes, and the greatness of Japan is being recognized 
by all over the world. The atmosphere of the four seasons which you can feel at 
Japanese gardens is a world-class Japanese experience.
  Since our establishment, we offer a wide variety of garden decors and plenty of 
supplies along with planning and designing your perfect Japanese-style garden 
anywhere you can imagine; restaurants, hotels, airports, hospitals, and your home. 

About  Us
位於和歌山縣的山一屋株式會社擁有逾半世紀的歷史，一直致力於根據客戶

需求提供高品質的和風庭園資材。我們的設計以日本傳統工藝與四季更迭的

自然之美為靈感，深受海外客戶的喜愛。日本庭園以其隨四季變化的風情為傲，

不僅展現了日本文化的精髓，也贏得了全球範圍內的高度認可。

自創業以來，我們為餐廳、酒店等商業設施以及公共機構和家庭庭園提供量

身定制的和風庭園設計方案。我們的產品種類豐富，涵蓋庭園資材與各類裝

飾品，為每位客戶打造獨一無二的園林空間。

公司概要



Name

  公司名稱

YAMAICHIYA CO.,LTD.

株式會社　山一屋

  Established

  公司成立

August  1971

創立於昭和 46 年 ( 西元 1971 年 )

  Board of Director

  公司負責人

President    Hideki Sakoishi  

硲石　秀樹

  Addresses

  聯絡我們

522,Betsuin Kainan Wakayama ,640-0454,Japan
TEL:+81-73-488-0331　 https://www.yamaichiya.co.jp/
地址 : 〒 640-0454 日本和歌山縣海南市別院 522

  Description of Business

  業務內容

Garden products manufacturing,Manufacturing of garden materials.Sale and import-export.
山一屋致力於園藝產品的生產、園藝材料的製造，以及相關產品的銷售與進出口。我們秉
持專業精神，提供高品質的產品與創新解決方案，滿足客戶多樣化的需求。憑藉豐富的經
驗與深厚的專業知識，我們專注於推動園藝產業的發展，並努力在全球市場創造長遠價值。

Corporate Profile / 公司簡介　

The Beauty of Harmony
  The gracefulness and beauty of Japanese gardens are a result of delicately balanced 
combination of tradition, spirituality and the bless of nature. The delicate color contrasts 
and textures are carefully selected and arranged to create a tranquil and serene retreat.
Inheriting our Tradition 
  Just as Japanese food has become a UNESCO intangible cultural heritage, we believe 
the culture of the Japanese garden is also a unique stylistic beauty in Japan. The 
gardens have been refined and evolved for more than 1200 years. It is one of the most 
important elements of Japanese Art designed to embrace and appreciate the four 
seasons and nature. 
Install a Wabi-Sabi Atmosphere Anywhere
  A Japanese inner garden called “Tsuboniwa” is very easy to install in a 
corner of your space to create a Japanese atmosphere. Whether it might be 
in your home, or restaurant, or a small space in a hotel lobby, we have a wide 
range of artificial and natural materials for you to choose from. Pick out your 
very own style to welcome your visitors. 
Inspirational Supplies
  From graceful bamboos fences to stepping-stones for pathways,
YAMAICHIYA provides a wide selection of natural supplies and decors for Japanese-
style gardens. Unfortunately, the number of craftsmen is alarmingly decreasing 
worldwide in the recent years. We think it is important for us to stock plenty of these 
materials so the craftsmen can keep their job to pass on this beautiful Japanese 
tradition to the next generation.

調和之美
和風庭園之美在於傳統、精神性與自然的巧妙融合。透過細緻入微的色彩與
質感的選擇與佈置，庭園營造出一片靜謐而和平的天地，讓人深刻體會到和
諧與優雅的完美結合。

承傳傳統的精神
隨著和食被列入聯合國教科文組織非物質文化遺產，日本庭園文化也展現了
其獨特的美學風格。經過逾千年的歷史洗禮，庭園文化在演化中日臻完善，
秉持對自然的敬畏之心，融入四季的韻律，成為日本美的重要象徵。

將侘寂的氛圍融入您所愛的空間
坪庭是一種輕鬆營造和風氛圍的巧妙方式，無論是在家庭住宅、餐廳還是旅
館中，都能展現獨特的日式美感。即使是最不起眼的角落，也能因一盞柔光
的燈、一片靜謐的葉而化身為專屬的小庭園，散發禪意的平和與安寧。

具有豐富感性的園藝資材
山一屋精選多樣的自然材料與裝飾品，從優雅的竹垣到鋪設小徑的砂石，為
和風庭園注入豐富的感性魅力。然而，隨著全球工匠人數的日益減少，傳統
技藝的延續面臨挑戰。我們以慎重的態度對待每一項資材，致力於保留這份
靜謐之美，將日本的傳統文化傳承給未來世代。

未經許可，禁止轉載、複製本目錄中的所有資訊和照片。
Unauthorized publication, copying, or reproduction of all information and photographs in this catalog is prohibited.

www.yamaichiya.co.jp

YAMAICHIYA Website
You can access to our English/Chinese site. 
(Catalog and precautions)


